



MAS COLLECTION®

THE LUXURY OF FEELING AT HOME

Locations de demeures d'exception & services hôteliers sur mesure dans les Alpilles

Rentals of outstanding homes & personalized hotel services in the Alpilles



Villa 36

Eygalières

CAPACITÉ: 10 personnes

Située à Eygalières, avec une magnifique vue sur le village, cette propriété d'exception d'environ 300 m² est une invitation à la sérénité. Dans un esprit provençal moderne, cette maison apporte un plaisir inégalé à ses hôtes : une décoration élégante, des prestations et équipements haut de gamme, de beaux espaces, un jardin fleuri, un cachet tout particulier au pied des Alpilles.

Ses atouts

Une situation privilégiée proche du village d'Eygalières

Son espace piscine & pool house

La Maison

Une belle pièce à vivre qui se partage entre une grande cuisine ouverte moderne et entièrement équipée, salle à manger et salon, donnant sur la terrasse. En contre-bas, un agréable salon TV également ouvert sur la terrasse et disposant d'une cheminée.

A demi-étage, quelques marches en dessous, l'espace nuit avec 5 belles chambres de décoration différentes qui disposent chacune de leur salle de bain privée. Trois d'entre dont la master ont un accès direct sur l'extérieur.

Buanderie, vestiaire et toilettes invités.

Le Jardin

Au pied des Alpilles et à quelques minutes à pieds du village d'Eygalières, la propriété est construite sur un terrain de 4000 m² entièrement clos. Superbe jardin méditerranéen, en restanques.

Piscine chauffée (12x5m) et spacieux pool house. BBQ. Parking couvert.

Un terrain de pétanque.

MAXIMUM NUMBER OF GUESTS: 10

Located in Eygalières, with stunning views over the village, this exceptional property of 300 sq.m. is an invitation to serenity. It is an exceptional setting with distinctive atmosphere. In a modern Provençal style, the house brings unrivalled pleasure to its guests: sober and elegant decoration, top-of-the-range services and equipment, beautiful spaces, a flowery garden and a very special cachet at the foot of the Alpilles.

Highlights

A privileged location near the village of Eygalières
Its pool area & pool house

The house

A beautiful living room, which is divided between a large open and modern fully equipped kitchen, dining room and living room opening onto the terrace and garden.

Downstairs, a pleasant TV lounge also open onto the terrace and with a fireplace.

A few steps down, the night space with 5 beautiful bedrooms of different decoration, each with its own private bathroom. Three of them, including the master, have direct access to the garden.

Laundry room, cloakroom and guest toilets.

The garden

At the foot of the Alpilles and a few minutes walk from the village of Eygalières, the property is built on a 4,000 sq.m. plot which is entirely enclosed. Superb Mediterranean garden, in terraces.

Heated swimming pool (12x5m) and spacious pool house. BBQ.

Covered parking. A petanque court

Bastide des oliviers- 401 avenue Josep Franch Clapers- 13210 Saint-Rémy-de-Provence - FRANCE

info@mas-collection.com - T +33 (0)4 90 15 42 57 - M +33 (0)6 89 31 36 61

mas-collection.com

